
Møte i SU 30.09.24

Fravær: Liv (elevråd), Rron (elevråd), Ole Bratli, Christine Å. Sæbø

1. Godkjenning av referat fra forrige møte

Referat godkjent, med beskjed om at en dato manglet på forrige referat.

2. Nye saker fra elevrådet

Oppfølging fra forrige møte: Ønske om mer lys i skolegården, vi skulle se an hvordan
forholdene er nå som det blir mørkere i været. Foreløpig blir det fremdeles lyst før skolestart,
men vi kan vurdere om det skal meldes inn til Stavanger byggdrift nå.

Ingen direkte nye saker fra elevrådet denne gangen.

3. Mobilhotell

Oppdatering fra skolen: Det blir dessverre ikke aktuelt med mobilhotell på dette budsjettåret.
Vurderes på neste års budsjett.

Et lite paradoks at det er forbudt med mobiler på skolen, men så skal skolen bruke ressurser
på lagring for mobiler.

Vanskelig å håndheve reglene, utfordrende å få godt nok samarbeid med hjemmet i enkelte
sammenhenger. Og barna syns det er vanskelig å ikke la seg friste av ting som er i sekken.

4. Urbant hageprosjekt

Al forteller om hageprosjektet som kan knyttes opp mot skolen og faget Mat & Helse.

Pådriv jobbet med en barnehage over de tre-fire siste årene. Det er to hageskapere som
jobber med dette prosjektet. Hagen har drivhusområde, en liten skog. Hagen ligger nedenfor
Kvaleberg skole.

Det er ønske om å koble dette til prosjektet Skolehage Norge. Dette kan kobles med noen
av kompetansemålene for skolen, spesielt på 5.-7. trinn.

Dette kan være et lavterskel-tilbud for lærere å gjennomføre aktiviteter gjennom skolehagen.

Prosjektet ønsker å komme på besøk til skolen, for å kunne se om det finnes en mulighet for
å lage en skolehage i nærheten av Auglend. De vil gjøre en befaring. Dette vil kunne gjøres
uten økonomisk investering for skolen. De frivillige som jobber med prosjektet kan også
være den som driver hagen i det daglige, og så er hagen tilgjengelig for skolen til bruk der
det trengs.

Rektor er positiv, og vil gjerne ha besøk. De kan ta kontakt med henne for et besøk etter jul.



5. Inneklima SFO

Foreldre har tatt opp dårlig inneklima på SFO-bygget (E-bygget).

Saken er meldt til kommunens avvikssystem, og står som “under behandling”. Det er bedt
om målinger fra skolens side, foreløpig ikke utført.

6. Eventuelt

Ingen saker til eventuelt.


